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Geachte heer, mevrouw. 

In het Uitvoeringsprogramma cultuur 2017-2020, Cultuurstad Groningen City 
of talent, hebben we aangegeven het voorstel van de Kunstraad om een 
programmaraad met onafhankelijk voorzitter in te stellen sympathiek te 
vinden en hierover in gesprek te gaan met de betrokken instellingen, In deze 
brief informeren wij uw raad over onze bevindingen naar aanleiding van deze 
gesprekken en over het vervolg. 

In mei 2016 bracht de Kunstraad (hierna KR) het Adviesrapport voor de 
Cultuurnota's uit. Volgens de KR heeft de toegenomen inhoudelijke 
samenwerking tussen de podiuminstellingen positief effect op een afgestemd 
programma-aanbod, maar kan de afstemming tussen de verschillende podia in 
de stad nog verbeterd worden. Op bepaalde onderdelen is er risico op overlap 
en/of concurrentie in de programmering. Om het netwerk van autonome podia 
te versterken en te komen tot een stadsbrede programmering adviseerde de 
KR daarom een programmaraad in te stellen voor de periode 2017-2010. 

We zijn naar aanleiding van deze opdracht in gesprek gegaan met de 
betrokken instellingen en hebben gevraagd wat zij vinden van de huidige 
afstemming en of een programmaraad een goede vorm is voor afstemming 
tussen podia. Ons beeld is dat er al veel gestructureerde afstemming 
plaatsvindt binnen alle podiumdisciplines zowel op directieniveau als tussen 
programmeurs. De samenwerking tussen de verschillende podia blijkt de 
laatste anderhalfjaar substantieel te zijn verbeterd. We constateren dat 
instellingen geen behoefte hebben aan een programmaraad. Wij vinden 
belangrijk dat inhoudelijke samenwerking en afstemming over de 
programmering plaatsvindt. Voor ons is het niet van belang in welke vorm. 



Bladzijde 

Een extra overlegstructuur heeft op dit moment daarom in onze ogen te 
weinig toegevoegde waarde. 

We concluderen dat het op dit moment niet opportuun is om een 
programmaraad op te richten en nemen het advies van de Kunstraad niet over. 
Naar de toekomst toe blijven we de samenwerking tussen de podia monitoren 
en letten op signalen over benutting van de podia. Mocht de situatie 
veranderen, dan zullen we ons opnieuw bezinnen op de invulling van 
afstemming over het programma-aanbod voor de stad. 

Wij vertrouwen er op dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
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